
25 999 CAO zorgsector

Nr. 1 BRIEF VAN DE MINISTER VAN VOLKSGEZONDHEID, WELZIJN EN
SPORT

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Rijswijk, 14 april 1998

In de bijeenkomst van de Tweede Kamer op 8 april jl. over de regeling der
werkzaamheden zijn de volgende vragen gesteld door de heer Rosen-
möller:

1. Kan het kabinet vóór het Paasweekeinde een brief aan de Kamer doen
toekomen waarin het schriftelijk verantwoording aflegt over datgene
wat er tot en met 7 april 1998 is gebeurd in het overleg van het kabinet
met de zorgsector.

2. Is het kabinet bereid om f 300 à 350 mln extra voor de CAO uit te
trekken?

In reactie op die vragen van de heer Rosenmöller kan ik u melden dat het
kabinet hedenochtend overleg heeft gehad met de NZf. Dit overleg is
constructief verlopen. Het overleg is nu geschorst zodat op onderdelen
technisch overleg kan plaats hebben. In de loop van de week zal het
overleg met de NZf worden voortgezet.

Gegeven deze stand van zaken acht ik het prematuur om op dit moment in
te gaan op de inhoud van het overleg.

De Minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E. Borst-Eilers
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